
 
 

 

 

Tarnów, 19 września 2022 r. 

KRM.0003.559.2022 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXX sesji Rady Miejskiej 15 września 2022 r. w punkcie „Zapytanie  

i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Roman Korczak zgłosił następujące 

wnioski i zapytania: 

1) Radny podziela niepokój Rady Osiedla nr 6 Gumniska-Zabłocie dotyczący rozwiązań 
komunikacyjnych na terenach, które w przyszłości będą mocno zabudowane. Plan 
zagospodarowania miasta przewiduje w tamtym rejonie olbrzymie osiedle domków 
jednorodzinnych, a w związku z tym, że radny do tej pory nie spotkał się z propozycjami rozwiązań 
komunikacyjnych na tamtym terenie oczekuje odpowiedzi na piśmie, czy takie prace już się 
rozpoczęły. Kiedy dojdzie tam do realizacji zabudowy tych terenów i jakie są choćby wstępne 
propozycje rozwiązania tych problemów komunikacyjnych.  Na ul. Lotniczej oraz ul. Jara ruch się 
nasila a te ulice są wąskie, są również szlakiem, przez który wędrują dzieci do szkoły. Radny obawia 
się, że jeżeli ten plan zostanie zrealizowany to ruch w tamtym miejscu bardzo się wzmoży co stworzy 
niebezpieczeństwo.  

 
2) Radny poparł również wniosek Rady Osiedla Gumniska-Zabłocie dotyczący remontu ulic oraz 

propozycję by budżecie na 2023 rok znalazły się remonty ulic: Sióstr Służebniczek, Marii Kotulskiej, 
Juliana Grabowskiego, Mariana Matuszewskiego, Jana Leńka, Świętojańskiej, Świętego Marcina, 
Julii Hartwig, Wisławy Szymborskiej i Przedszkolaków wraz z placem parkingowym. Są to polne ulice  
w osiedlach i przynajmniej niektóre z nich potrzebują pilnej interwencji. Radny chce wiedzieć, czy 
jest szansa by te ulice znalazły się w budżecie miasta na przyszły rok i ewentualnie jakie są do tego 
przygotowania? Które z ulic mają już jakieś plany remontowe, a które jeszcze nie mają?      
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